
Wisła, dnia 17.01.2024r 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa 

i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu 17.01.2024. 

Komisja zajmowała się tematami zgodnie z planem pracy Komisji. 

1. Przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji – jednogłośnie „za”. 

2. informacje z działalności Straży Miejskiej omówiła Komendant Straży Miejskiej pani Beata Miś: 

- w dalszym ciągu trwają kontrole palenisk a w szczególności podczas wystąpienia alertów 

smogowych, 

-  z powodu braków kadrowych występują ograniczone możliwości reakcji na zgłoszenia, 

Raport przyjęto jednogłośnie „za”. 

3. analiza wniosków złożonych do budżetu przez Komisję i mieszkańców w roku 2023 oraz analiza 

wniosków złożonych na rok 2024: 

- temat został przedstawiony przez Skarbnika Miasta Damiana Cieślara – jednogłośnie „za”. 

4. W sprawach bieżących poruszano następujące tematy: 

- trybun na boisku w Jonidle, 

- tzw. obwodnicy DW 941 na Obłaźcu – temat przedstawił Burmistrz Miasta Wisła Tomasz Bujok, 

 

Członkowie Komisji brali udział w posiedzeniu Komisji połączonych, gdzie zostały omówione tematy 

kierowane na Sesję Rady Miasta.  

To były najważniejsze tematy którymi zajmowała się Komisja. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki  

Radny Piotr Polok 

 

 

 


